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Proszę o odpowiedź w sprawie:

W związku z niepokojem mieszkańców związanego ze złym stanem powietrza (nie tylko

sprawa benzenu) możemy zaplanować jako gmina inwestycję w oczyszczacze powietrza które
trafiły by początkowo do żłobków i przedszkoli a docelowo może i do szkół proWadzonych
przez gminę? Jaki byłby koszt takiej inwestycji? ile takich oczyszczaczy trzeba by zakupić i.

jaki jest kOszt jednostkdwy takiego urządzenia? '
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